
Oświadczenie złożone 

przez senator Halinę Biedę 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister klimatu i środowiska Anny Moskwy 

Jako senator Rzeczypospolitej Polskiej, w związku z apelem Zakładowej Organizacji Koordynacyjnej 

NSZZ „Solidarność” w Tauron Wydobycie SA, który został wystosowany z uwagi na pojawiające się infor-

macje dotyczące planowanej likwidacji Grupy Tauron, zwracam się z prośbą o dokonanie merytorycznej 

analizy argumentów przedstawionych w piśmie i zwrócenie uwagi na propozycje rozwiązań.  

Ponadto proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Czy planowana jest likwidacja Grupy Tauron? Jeśli tak, to w jakim stopniu i zasięgu? 

2. Jakie są planowane działania organizacyjne w zakresie likwidacji, łączenia i tworzenia różnych pod-

miotów związanych z sektorem paliwowo-energetycznym? 

3. Czy planowane działania będą powodować zagrożenie i utratę miejsc pracy? 

4. Czy zaplanowane zostały merytoryczne konsultacje społeczne w celu wypracowania optymalnego sta-

nowiska w sprawie restrukturyzacji polskiej energetyki? 
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